
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 73. posiedzeniu Senatu 

w dniu 14 lutego 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Henryka Kowalczyka 

Do mojego biura senatorskiego zwrócili się przedstawiciele samorządów z północnego Mazowsza, wyra-

żając zaniepokojenie znacznym wzrostem kosztów gospodarki odpadami komunalnymi. 

Zgodnie z ustawą na samorządy jest nałożony obowiązek zapewnienia samofinansowania się systemu od-

bioru odpadów komunalnych, co wobec rosnących kosztów zmusza gminy do podnoszenia stawek za odbiór 

dla mieszkańców. Jak zwracają uwagę moi rozmówcy, wpływ na wzrost kosztów ma wiele czynników. Jed-

nym z nich jest poważny wzrost kosztów odbioru odpadów w regionalnych instalacjach przetwarzania odpa-

dów, które ze względu na rejonizację mają monopol na lokalnym rynku. 

W związku z tym proszę o informację, czy jest możliwe wprowadzenie regulacji rynku gospodarki odpa-

dami na wzór regulacji, jakie występują na rynku gazu i energii elektrycznej. 
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